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أحمد صلاح علي عبد الله

Ahmed Salah Ali Abd Allah



م28/04/1981: تاريخ الميلاد

Date of Birth: 28/04/1981



مصر، سوهاج، طهطا، ساحل طهطا، شارع التحرير: العنوان

Address: Egypt, Sohag, Tahta, Sahel Tahta, Tahrir Street



متزوج، ولي أربعة أولاد: الحالة الاجتماعية

Marital status: Married, have four children



المؤهلات الدراسية

.بأسيوطالأزهرجامعةالإسلامية،والدعوةالدينأصولكليةوالفلسفة،العقيدةقسم:[م2004–جدًاجيد]الدينأصولليسانس•

.[القاهرة-الأزهرجامعة–التربيةكلية].م2010–جيد–العامةالتربيةدبلوم•

.[أسيوطجامعة–التربيةكلية].م2016–جدًاجيد–والمدرسيةالتربويةالإدارةقسم–المهنيةالتربيةدبلوم•

.[أسيوطجامعة–التربيةكلية].م2017–جيد–التربيةأصولقسم–الخاصةالتربيةدبلوم•

.[الشرعيةللعلومزادأكاديمية].م2019–(مستوياتأربع)–جدًاجيد–الشرعيةالعلومدبلوم•

.[القاهرة-(الباقوري)الإسلاميةللدراساتالعاليالمعهد].م2014–جدًاجيد–(سنتان)الإسلاميةالدراساتدبلوم•

.[القاهرة-(الباقوري)الإسلاميةللدراساتالعاليالمعهد].م2015–جدًاجيد–الإسلاميةالشريعةقسم–ماجستيرتمهيدي•

.[المنياجامعة–الآدابكلية].م2014–جيد–الإسلاميةالدراساتقسم–ماجستيرتمهيدي•

.[المنياجامعة–الآدابكلية].م2022–الشريفالحديثتخصص–الإسلاميةالدراساتقسم–الإسلاميةوالدراساتالآدابفيماجستير•

.[المنياجامعة–الآدابكلية].م2023–الشريفالحديثتخصص–الإسلاميةالدراساتقسم–دكتوراهباحث•



Education
• Bachelor's degree in Fundamentals of Religion [very good - 2004]:

Department of Doctrine and Philosophy, Faculty of Fundamentals of Religion and Islamic Call, Al-Azhar University in Assiut.
• Diploma in General Education - Good - 2010.

[Faculty of Education - Al-Azhar University - Cairo].
• Diploma in Professional Education - Department of Educational and School Administration - Very Good - 2016.

[Faculty of Education - Assiut University].
• Diploma in Special Education - Department of Fundamentals of Education - Good - 2017.

[Faculty of Education - Assiut University].
• Diploma in Sharia Sciences - very good - (four levels) - 2019. [Zad Academy for Sharia Sciences].
• Diploma in Islamic Studies (two years) - very good - 2014.

[Higher Institute for Islamic Studies (Al-Baqouri) - Cairo].
• Preliminary Master - Department of Islamic Law - Very Good - 2015.

[Higher Institute for Islamic Studies (Al-Baqouri) - Cairo].
• Preliminary Master - Department of Islamic Studies - Good - 2014.

[Faculty of Arts - Minia University].
• Master of Arts and Islamic Studies - Department of Islamic Studies - Specialization in Hadith Al-Sharif - 2022 AD.

[Faculty of Arts - Minia University].
• PhD researcher - Department of Islamic Studies - specializing in Hadith - 2023 AD.

[Faculty of Arts - Minia University].



:الدورات
ICDL:الآليالحاسبقيادةشهادة• (S.N): EGY000989773-2012/02/09:تاريخ.

EndNote)ببرنامجالعلميةالمراجعوإدارةالعالمية،البياناتقواعدفيالبحث:بعنوانتدريبيةدورة• X20)،م2015أكتوبر28إلى25من.

تكنولوجيانواديدورتفعيلمشروع،2016/04/19إلى2016/03/27من،2010وأوفيسويندوزالتشغيلنظامعليتدريبيةدورة•

.مصرمايكروسوفتمعبالتعاونالمعلوماتوتكنولوجياالاتصالاتوزارة،(TELECENTER)المجتمعيةالتنميةفيالمعلومات

TOEFL-Test)الإنجليزيةاللغةدورة• of English as a Foreign Language):

.المنياجامعة-الألسنكلية–الأجنبيةاللغاتاختباراتمركزم،29/11/2016إلى27/11/2016من((EPEامتحان-تدريبيةساعة16

.المفتوحالشرعيللتعلمزاديمنصة،2017/01/29إلى2016/12/30منالكريم،القرآنمعتتعاملكيف:بعنوانتدريبيةدورة•

HPسةمؤسبرنامجوالماليات،والعملياتوالابتكارالناشئةوالمشاريعالشبكيوالتسوقالاتصالاتمهاراتلتنمية(دورة25)تدريبيةدورات•
–HP LIFE،2017/09/28.

:النقديالنشرإلىالكوديكولوجيامنالعربيالمخطوط:التدريبيةالدورة•

ARID)م،2020أغسطس10إلى06من my/0005-3771)،أريدمنصة(ARID)العربيةالمخطوطاتمعهدمعبالتعاون.

(Zoom-بعدعنالتدريب):التراثيالنصتحقيقفيالتأسيسيةالدورة•

ALECSO-والعلوموالثقافةللتربيةالعربيةوالمنظمةالعربيةالمخطوطاتمعهدم،2020أكتوبر15إلى11منتدريبيةساعة22
.المنياجامعة–المعلوماتتكنولوجيامركزم،2022يناير16:26من:الرقميالتحولأساسياتدورة•

:الإلكترونيةالبرامجعبرالنبويالحديثتخريجمهاراتدورة•

.العراقيةالحديثمدرسةمعبالتعاونالتراثوإحياءالشريفالحديثجمعية،2022/02/02إلى2022/01/29منتدريبيةساعات10

Microsoftالخبيرالمبدعميكروسوفتمعلممبادرةفعاليات:تدريبيةدورة• Innovative Educator Expert (MIEE)،

Microsoft)برنامجعبرتدريب–الأزهريةالمعاهدقطاع–2022/12/08إلى2022/12/20من Teams).

Microsoft)منصةمن،(12المستوى)عديدةتدريبيةدورات• Learn)،مايكروسوفتمؤسسةبرنامج.



Courses:
• Computer Driving Certificate: ICDL (S.N): EGY000989773 - Date: 02/09/2012.
• A training course entitled: Searching in Global Databases and Managing Scientific References with EndNote X20 Program, from October
25 to 28, 2015.
• A training course on the Windows and Office 2010 operating system, from 03/27/2016 to 04/19/2016, a project to activate the role of
information technology clubs in community development (TELECENTER), Ministry of Communications and Information Technology in
cooperation with Microsoft Egypt.
• English language course (TOEFL - Test of English as a Foreign Language): 16 training hours - EPE exam) from 11/27/2016 to 11/29/2016,
Foreign Language Testing Center - Faculty of Al-Alsun - Minia University.
• A training course entitled: How to deal with the Holy Quran, from 12/30/2016 to 01/29/2017, Zadi platform for open legal learning.
• Training courses (25 courses) to develop communication skills, online shopping, startups, innovation, operations and finances, HP
Foundation Program – HP LIFE, 09/28/2017.
• Training course: The Arabic Manuscript from Codicology to Critical Publishing: from August 6 to 10, 2020 AD, (ARID my/0005-3771), ARID
platform in cooperation with the Institute of Arabic Manuscripts.
• Foundation course in the realization of the heritage text: (distance training - Zoom), 22 training hours, from 11 to 15 October 2020 AD,
the Arab Manuscripts Institute and the Arab League for Education, Culture and Science - ALECSO
• Basics of Digital Transformation course: from January 16: 26, 2022 AD, Information Technology Center - Minia University.
• A course on the skills of graduating the hadith of the Prophet via electronic programs: 10 training hours from 01/29/2022 to 02/02/2022,
by the Sharif Hadith and Heritage Revival Association in cooperation with the Iraqi Hadith School.
• Training course: The activities of the Microsoft Innovative Educator Expert (MIEE) initiative, from 12/20/2022 to 08/12/2022 - Al-Azhar
Institutes Sector - Training via (Microsoft Teams).
• Several training courses (level 12), from the (Microsoft Learn) platform, the Microsoft Foundation program.



معلم علوم شرعية وإسلامية : الوظيفة

(سنة16:منذ)الشريفبالأزهر

Job: A teacher of Sharia and Islamic sciences
at Al-Azhar Al-Sharif (Since: 16 years)



:Contact:للتواصل

Phone: +201004707344
+201553452360

Whatsapp: +201125050025



:Contact:للتواصل

https://www.facebook.com/asa.azhary

https://mobile.twitter.com/ahmdsla62664889

https://www.linkedin.com/in/a7madsala7/

https://t.me/asaislamic

https://www.facebook.com/asa.azhary
https://mobile.twitter.com/ahmdsla62664889
https://www.linkedin.com/in/a7madsala7/
https://t.me/asaislamic

